
Referat  bestyrelsesmøde den 18.08.22 kl. 19.00 - 20:30*
Mødet holdes på skolen  

 Tilstede: Jan, Ronni, Jehan, Ronni, Karoline, Maj-Britt og Morten.

19:00 - Sidste nyt ved David 
Ny  tilsynsførende.  Det  kræver  godkendelse  på  generalforsamling  som  planlægges  12/9
sammen med skolekøb.

Fysiklokale:  udgangspunktet  må  være  i  nuværende  læreværelse  eller  4.-5.  klasse.  Der
indkaldes til møde med Ronni, Karoloine, Jonas og David. Karoline indkalder.

19:10 - Nyt fra skolen ved Karoline
God start trods udskiftning i lærerstaben. Lærerværelse og tilstedeværelse er i gang. Der er slået 
stilling op til ledig stilling fra 1. oktober. Ansættelsesudvalg: Morten, Jehan, Maj-Britt, (David), 
Karoline og lærer rep. 
Ang. kommunikation fra skoleleder og bestyrelsesformand til resten af bestyrelsen. Dette må tages 
op på næste møde sammen med strukturen generelt ift. dagsorden og opfølgning fra tidligere møder

19:30 - Nyt fra Børnehuset og SFO - eventuelle kommentarer til Nicolajs statusbrev
Ingen kommentar.

19:35 - Økonomisk status ved Jan
Ift. køb af skolen kan dette ikke tinglyses uden at købet godkendes ved en ekstraordinær 
generalforsamling. Denne planlægges til 12/9 september kl. 19.00.
Jan laver dagsorden som Karoline udsender.
Budgetopfølgning: vi er lidt bagefter, men det er delvist forventeligt og dels grundet stigende 
energipriser. Til næste møde medbringes et estimat for hele året. 
Der er planlagt budgetdag med Jan, Karoline, Nikolaj og Lene.
Udvidelse af vuggestuelegeplads er nu godkendt.
Ift. etablering af ny legeplads er der udfordringer ift. lokalplan som kan løses, desuden er der
3 matrikler og det skal der kigges på.

20:00 - Pause

20:05 - Chromebooks eller ej?
Der er fortsat en uafklaret GDPR sag, som dog forventes løst.
Chromebooks kan bruges i undervisningen, der kan være små udfordringer i udskolingen. 
Det besluttes at arbejde med en løsning om i første omgang med chromebooks til lærerne. 
Karoline arbejder videre.
Kommunikationsplatformen ”Viggo” er på standby af økonomiske årsager. Der arbejdes på 
billigere løsning.

20:20 - Eventuelt
Jan: Skolebussen, der arbejdes på løsning. Skal på til næste møde



Ronni spørger ind til baggrunden for at de små ikke skal overnatte. Det er en beslutning da det 
presser mange børn og giver unødige bekymringer.  Samt overnatningen er hård for 
indskolingslærer.

20:30 - Tak for i aften

*Der er ingen deltagere fra Børnehuset, så vi starter tidligt


